

INTERPRETATION AND GENERAL CLAUSES ORDINANCE

RESOLUTION

(Under section 34(4) of the Interpretation and
General Clauses Ordinance (Cap. 1))

RESOLVED that in relation to the—

- (a) Election Committee (Appeals) Regulation, published in the Gazette as Legal Notice No. 196 of 2001;
- (b) Election Committee (Registration) (Voters for Subsectors) (Members of Election Committee) (Appeals) Regulation, published in the Gazette as Legal Notice No. 197 of 2001;
- (c) Legislative Council (Formation of Election Committee) (Appeals) (Repeal) Regulation 2001, published in the Gazette as Legal Notice No. 198 of 2001;
- (d) Registration of Electors (Appeals) (Amendment) Regulation 2001, published in the Gazette as Legal Notice No. 199 of 2001;
and
- (e) Electoral Affairs Commission (Registration) (Electors for Functional Constituencies) (Voters for Subsectors) (Members of Election Committee) (Legislative Council) (Amendment) Regulation 2001, published in the Gazette as Legal Notice No. 200 of 2001,

and laid on the table of the Legislative Council on 10 October 2001, the period referred to in section 34(2) of the Interpretation and General Clauses Ordinance (Cap. 1) for amending subsidiary legislation be extended under section 34(4) of that Ordinance to the meeting of 14 November 2001.

《釋義及通則條例》

決議

(根據《釋義及通則條例》(第 1 章)第 34(4)條)

議決就 2001 年 10 月 10 日提交立法會會議省覽的—

- (a) 《選舉委員會(上訴)規例》(即刊登於憲報的 2001 年第 196 號法律公告);
- (b) 《選舉委員會(登記)(界別分組投票人)(選舉委員會委員)(上訴)規例》(即刊登於憲報的 2001 年第 197 號法律公告);
- (c) 《2001 年立法會(選舉委員會的成立)(上訴)(廢除)規例》(即刊登於憲報的 2001 年第 198 號法律公告);
- (d) 《2001 年選民登記(上訴)(修訂)規例》(即刊登於憲報的 2001 年第 199 號法律公告);及
- (e) 《2001 年選舉管理委員會(登記)(功能界別選民)(界別分組投票人)(選舉委員會委員)(立法會)(修訂)規例》(即刊登於憲報的 2001 年第 200 號法律公告) ,

將《釋義及通則條例》(第 1 章)第 34(2)條所提述的附屬法例修訂期限根據該條例第 34(4)條延展至 2001 年 11 月 14 日的會議。